

《单词百科:scaffold是什么意思?scaffold怎么发音?scaffold的解释和用法》

英语单词scaffold是什么意思?scaffold怎么读?scaffold怎么发音?简答网为您整理了scaffold的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



scaffold怎么读

scaffold的读音:[skæf ld]

scaffold的意思

1、n.脚手架;断头台;

scaffold的相关词组

1、cripple scaffold 扶臂脚手架;

scaffold的近义词

- 1、cage n.笼子;
- 2、frame n.框架, 构架;体系;眼镜框;
- 3、framework n.构架;框架;(体系的)结构;机构, 组织;
- 4、gallows n.绞刑架;
- 5、gibbet n.绞刑架, 绞台;

scaffold的双语例句

- 1、Moore ascended the scaffold and addressed the executioner.

穆尔走上断头台, 和刽子手说话。

- 2、The surgeons use material made from cadaver skin to create a tough scaffold.

外科医生使用来源于尸体皮肤的材料构建一个支架。

- 3、The executioner made a sign, and his two assistants leaped from the scaffold and seized him.

刽子手做了一个手势, 于是他的助手从断头台上跳下来捉住了他。

- 4、Is scaffold free of makeshift devices or ladders to increase height?

脚手架没有为了增加高度安装临时装置或梯子吗?

- 5、A horizontal timber in a scaffold, attached the up and supporting the putlogs.

脚手架上的横木,横板:脚手架上的一条横木, 附着于直柱之上,支撑脚手架跳板短横木。

- 6、To reconstruct a composite skin substitute composed of keratinocytes and collagen sponge as dermal scaffold.

探讨以海绵状胶原膜作为真皮支架体外构建复合皮的可能性。

- 7、Full scaffold shall be used for beam and slab bottom.

2梁和板底搭设满堂脚手架。

- 8、Full scaffold construction limits the span of concrete filled tubular arch bridges for a

long period.

然而过去长期采用的满堂支架施工法限制了钢管混凝土拱桥向大跨度发展.

9、Is the scaffold designed for the intended working load and posted?

脚手架被用于预期的工作负荷并悬挂标牌了吗？

10、The scaffold dissolves after a few months, when it is no longer needed.

几个月后不需要支架时,它们就会自动分解.

11、Scaffolds shall be built or dismantled in a manner to prevent passage from under the scaffold.

安装和拆卸脚手架使用的方式必须考虑脚手架下的行人安全.

12、Phase separation is a new method to get a tissue engineering scaffold.

相分离技术是近年来制备组织工程支架的一项新技术.

13、Proper provisions must be made for the safe lifting of scaffold fittings, poles and boards.

必须使用合适的设备来安全提升脚手架的配件、支柱和板材.

14、Finding a perfect scaffold material has attracted the great interest of many biomaterials researchers.

寻找理想的支架材料是目前骨组织工程研究的热点.

15、Deputy President. Tianjin Scaffold Company becomes the first participant from Tianjin.

天津天地脚手架公司成为天津的第一家加盟企业.

16、Or, in a real tragedy, a key scaffold species may be globally extinct.

或者, 在一场真正的灾难中, 重要的辅助物种在全球灭绝了.

17、He died on the scaffold.

他被处绞刑而死.

18、 They are putting up the scaffold.

他们正在搭建脚手架.

以上是简答网为您整理的scaffold怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于scaffo

ld的用法、scaffold的释义、sc

affold的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/scaffold>

